
  Årnäs  Båtklubb 

 

Digitalt Styrelse möte Team 
 

Datum:  2021-09-08 
 

Plats:  Digitalt Team 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 

§2 
 
Dagordningen drogs och antogs. 
 

§3 
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Torbjörn Hägnander   TH 
Bengt-Åke Johnsson   BÅJ  
Anders Rindefors   AR 
Jan Fahlgren   JFn 
Lars Jerkrot    LJ 
Johan Olofsson   JO 
Bosse Carlsson   BC 
 

 
§4 

 
Till justeringsman valdes: TH 

 
§5 

 
Föregående mötesprotokoll från   2021-06-11 gicks igenom  
och godkändes. Jan Fahlgren (JFn) påtalade felaktighet i protokollet med 
att han inte är/var ansvarig att skicka analysresultat på markprover till 
kommun och länsstyrelse utan att detta går via BÅJ/AR   

 
§6 

 
Ekonomi 



 
• Ekonomirapporten gicks igenom  

• Beviljat banklån hos Sparbanken ännu ej utnyttjat 

• 722 husbilar hittills i år. En minskning med 200 mot föregående år. 30’ kr 
minskad intäkt.  

• Gästplatser/Rampen minskning med ca 3’ kr mot föregående år 

• Investerings/reservkontot är höjt till 100’kr.  
 
 

§7 
 

Bygglovet/Nya Klubbhuset/Ställplatser 
 

• Besked från Länsstyrelsen om överklagande om vårt från Kommunen 
godkända bygglov tas för behandling tidigast efter nyår, troligtvis ej förrän i 
april/maj !!!!!! 

• Styrelsen enades om att en alternativ placering av klubbhuset längs staketet 
vid befintlig stuga som Ekman skulle godkänna ej är aktuell. Vi fortsätter 
processen med att få klubbhuset placerat på ur ÅBK:s synpunkt optimala 
stället, där vi har godkänt bygglov från Kommunen. 

• Då processen drar ut på tiden behöver vi ett uppställningstillstånd av 
modulerna från Kommunen. BÅJ tar upp detta med bygglovshandläggaren 
(Christer) på Kommunen. 

• För att kvalitetssäkra modulerna måste dessa täckas och ventileras under 
vinterhalvåret. Kostnader för presenningar (min 500g/kvm) eller alternativ 
täckning undersöks till nästa möte. 

• En intressent Carl Andersson till köp av de tre överblivna modulerna finns. 
Utgångspris är inköpspriset 83’ kr. Beslutades att minsta pris är 60’      

 
§8 

 
Muddring 

 
•  Muddraren Christer Sjöstedt hade möjlighet att säkra upp farleden utanför 

Slättholmen. Vid kontakt med Länsstyrelsen (Pia Frid) konstaterades att detta 
ej kunde klassas som underhållsmuddring utan en helt ny ansökan om 
anmälan om vattenverksamhet måste göras. Behandlingstid?! Ingen förståelse 
för situationen om problem med begränsat vattendjup. Verkar som om 
fritidsbåtsverksamhet inte stod speciellt högt i kurs. 

• Vid närmare eftertanke kan inte ÅBK göra en ansökan för muddring av 
farleden då mark och vattenområdet tillhör Ekman 

• Beslutades att BÅJ tar upp med FiskarJohan om behovet av muddring av 
farleden. Önskvärt att Johan som arrenderar brygga/båtplats av Ekman tar 
upp problemet och får ok till att Ekman ställer sig bakom eller ansvarar för en 
ansökan tillsammans med ÅBK 

 
 
 



§9 
 

Övrigt 
 

• AR undersöker möjlighet till kameraövervakning av hamnområdet. Nivå, 
utrustning, tillstånd, kostnad mm 

• Rörelsedetektorn till strålkastare flytbryggan är nu åter i drift. 

• De tre elstolparna som ligger utanför ställplatsområdet skall flyttas Lämpligt på 
arbetsdagen. 

• AR informerade om ordförande mötet i Mariestad. 

• LJ kommer att deltaga vid Skaraborgs Båtförbunds den Båtdag i Karlsborg    

• Carolina Rindal Götene Kommun kommer till ÅBK torsdag 23/9 10.00 och går 
igenom omfattningen av gallringen av lövskogen. Genomförs under hösten AR 
och JFn deltager. 

• Städningen av klubbhus och toaletter har under säsongen skötts på ett mycket 
bra sätt av Hans och Catrin. Beslutades om en extra ersättning på 4 900 kr. 

• Gräsklippningen har fungerat bra med ”Björns grabb” 

• Hällekis båtklubb har fått bidrag av kommunen till sin verksamhet. JO tar 
kontakt med Jerker Kommun VD om vilka kriterier som ligger till grund för att 
få bidrag. 
 
 
     

 
§10 

 

• På grund av viktig fotbollsmatch ajournerades mötet till lördag 11/9 15.00 
Team där vi fortsätter med muddringsfrågan (BÅJ tar kontakt med Johan) och 
uppställningstillstånd för moduler (BÅJ tar kontakt med Christer 
bygglovshandläggare) 

 
 
 
 
  
 
 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Torbjörn Hägnander 
 
  ___________________________________ 


